
Novoizvoiieni odhornihi v 
okrajni ljudski odbor Celfe-okoUca 

Pri Tolitrah. dna 7. đ*cembr» 1952, bili 
icvoljeni navlednji kandidati т Okrajni ljud
ski odbor Celje-okolica: 

Oblina BraslOTČe: Marart A U j i , km*t la 
Maruvt Ivan, kmet. 

Občina Breze: Skore Ivan, kmtt. 
Občina Dobrna: Koren Alojz, usluibea*«. 
Občina Dramlje: Korenjak Martin, kmet. 
Občina Frankolovo: Bračič Ivan, mali kmet 

in nameščenec. 
Občina Gomilsko: Koriin Frane, kmet. 
Občina Gri e: Funkl ICafko, kolar, Ocvirk 

Mara, gospodinja. 
Oltčinii Jurklošter: Crenk Miran, nameii. 
Občina Kozje: Rupret Jože, zadružnik. 
Občina Laško: Vrbovšek Marija, gospod., 

Todovnik Ivan, ualužb. in Deruovšek Martia, 
rudar. 

Občina Lesično: Križnik Mihael, kmet in 
Marčen Anton, ushižb. in posestnik. 

Občina Loče: časi Stanko, učitelj in Te-
ma-ič Ignac, kmet. 

Občina Petrovce: Rekar Albin, železeetra-
gar. Oblak Franc, pred. del. 

Občina Planina: Doberšek Ivan, kmet 1» 
Vrečko Konrad, gostilničar. 

Občina Podčetrtek: Mikolič Oton. cčitelj. 
OSRîna Polie ob Sotli: Ilostnik Ivan, logar. 
Občina Polzela: Satler Mihael, kmet in 

Sva.isiiT Franc, kmet. 
Občina Ponikva: Žličar Slavko, kmet in 

Medvod Alojz, delavec. 
Občina Prebold: Randl Edi, elek. tehnik, 

Kornn Jože, delavec. 
Občina Pristava: Zupane Franc, uprar. , 

Skale Milko, mali kmet. 
Občina Rečica: Jeran Viktor, kmet in Sä

het Ernest, sodar. 
Občina Rimske Toplice: Diaci Alejs, rudar. 

Občina Reg. Slatina: Ogrizek Albert « t . , 
kmet. Krivec Alojs in Lovrenčie Kari, dei. 

Občina Rog:atee: Erjavec Štefan, delavec, 
itefaneiosa Anton, upravitelj. 

Občina Slivnica: Mastnak Ježe, mali kmet, 
Avguštin Florjan, učitelj. 

Občina Slovenske Konjice: Zidanick Anto« , 
kmet, Gorenjak Maki , mali kmet i » Grilj 
Miha, delavec. 

Občina Strmec: Samec Oto, mali kmet. 
Občina Šentjur: Borovšak Helena, nameii., 

Flavštajner Edo, namešč. 
Občina Šentpeter: Ušen Vinke. kmet. 
Občina Škof ja vas: Videniek Kari , teTar-

niiki delavec in Žefran Miha, delavec. 
Občina Šmarje: Majhen Dragica, gospo

dinja, Svetelšek Alojz, kmet in Mlakar Ivan, 
kmet. 

Občina Šmartno: Krajne Rudi, kmet. 
Občin«. Štore: Šuiiirada Vinko, Eameičenee 

in Boriič Avgust, strug, mojster. 
Občina Tabor: Natek Norbert, kmet. 
Občina Vitanje: Rejec Franjo, iol. uprav., 

Rošer Jože, sred. kmet. 
Občina Vojnik: Stropnik F^ane, nameiSe-

•ec in Gmajner Anton, posest, sin. 
Občina Vransko: Lončar Olga, «red. kmet. 

in Jurhar Franc, sred. kmet. 
Občina Zreče: Lubej Franc, predsed. OZZ 

in Marinšek Matilda, kmetica. 
Občina 2alec: Ilropot Maks, sred. kmet, 

Jezernik Franc, srednji kmet in Bobovnik 
Miio, direktor. 

Občina Zusem: Zuraj Franc, srednji kmet. 
Od izvoljenih je 65 moških in 6 žena ali 

8.5%. Po socialnem poreklu je 13 delavcev 
ali 18.5%, 32 kmetov ali 45.6%, nameščen
cev 20 ali 28.6% in 5 ostalih poklicev ali 
7,2%. Med njimi je 2S komunistev ali 40%. 

Izid volitev v občinske ljudske odbore 
v okraju Celje okolica 

Roditeljski sestanek v Šentjurju pri Celju 
Da so roditeljski sestanki najboljša 

povezava šole z domom, se prav dobro 
zaveda Nižja gimnazija Šentjur pri Ce 
lju, ki je sklicala roditeljski sestanek, 
katerega so so udeležili starši polnošte-
v i lno , kar pač dokazuje, da j e nj ihovo 
zanimanje za šolo ve l iko . 

T o v . Seručar, ravnatelj nižje gimna
zi je , j e starše iskreno pozdravil in že 
uvodoma prikazal uspehe, ki jih dose
gajo njihovi dijaki v šoli. Prikazal je 
rezultate prve redovalne konference, ki 

objasnila, da ima nižia gimnazija 
40% uspeh. Le - t a j e v nižjih razredih 
slabši, čemur vzrok je gotovo nrehod iz 
osnovne šole v nižjo gimnazijo. Da bi 
sn u«:noh ir.hnlišal. j e tovariš ravnatelj 
opozoril str>rie n^i skrbe, da se bodo 
otroci mar l j ivo učili. 

Glede internata, ki zavzema 2 učilnici, 
je omenil, da se bo stanje kmalu iz
boljšalo, ker se bo preselil v občinsko 
hišo. Starši so bili seznanjeni tudi o 
moralni vzgoj i , ki se bo uvedla kot nov 
predmet v naše šole. 

Pr i razrednikih so se starši ž ivo za
nimali za uspehe svojih otrok. U g o t o 
v i l i so, da imajo mnogi starši drugačna 
mnenja o otroku, kakor v resnici je , 
bili so pa tudi primeri, da niso dijaki 
staršem pokazali opomine, ki бо j ih 
prejeli pri redo valni konferenci. 

Tako j e ustvarjena med domom in 
šolo trdna vez , ki bo gotovo b lagodej 
no vpl ivala na vzgo jo in uspehe šolske
ga naraščaja. 

Z a k a j n e m o r e m o d e l a l i po p r e d p i s i h 

Inšpekcija dela Celje-okolica j e p re 
jela odločbo o prenehanju uslužbenske-
g^. razmpria od Kmet i j ske zadruge LJu-
bečna, ki se glasi: 

O D L O Č B A 
o prenehanju uslužbenskega razmerja zaradi 
odnovedi od strani zadruge. 

N a podlagi 80. in 85. člena aakona o drž. 
nshi-bencih ( U r . list L R S 1-2-49) odloča upr. 
odbor KZ Ljubecna, da odpove službo tov. 
Oplotnik Marici, roj . 27. 8. 1927, zaposleni pri 
tuk. KZ po poklicu z dne 1. 11. 19J2. 

Uslužbensko razmerje preneha z dnem 81. 
decembra 1952. Odsek za računovodstvo bo 
koncem meseca 31. 12. 19S2 ustavil mesečne 
prejemke. 

U t e m e l j i t ev : 
Vsled reorganizacije obrata, ker poslovalniea 
ni rentabiiua se odpušča tur Vas pr.poroòam» 
estalim podjetjem v nadaljnjo nastavitev. 

Smrt f aiizmu — svoboda narodu ! 
Tajnik: Predsednik: 

Videnšek Kari i. r. Naglic Ludvik L r. 
Kmetijska zadruga s o. j . 

Lgubežna pri Celja 

Istočasno j e Kmeti jska zadruga v 
Ljubečni z dne 28. 11. 1952 tov. Oplo t 
nik Maric i poslala dopis sledeče v s e 
bine: 

»Upravni odbor je sprejel sklep, da se Tam 
da 1. mes. plač. dopust od 1. decembra 
31. decembra 1952. V slučaju, da Vas bome 
potrebovali. Vam prekličemn depust in Vas 
pokličemo na slnžbeno meste«. 

Dopis sta podpisala tajnik tov. V i 
denšek in predsednik tov. Nagl ic . 

N e bomo komentirali niti odločbe niti 
dopisa, vendar pa moramo povedati , da 
j e le potrebno, da odgovorni ljudje v 
zadrugi preberejo vsaj bežno naše pred
pise, zlasti pa zvezne Uradne liste štev. 
16., 20., 21. in 26. iz letošnjega leta, pa 
bodo videli , da so ga polomili in da 
lahko za takšno stvar in nepravilnost 
tudi odgovarjajo. 

C E L J S K A P O D R U Ž N I C A Z G O D O V I N 
S K E G A D R U Š T V A B O I M E L A O B C N I 

Z B O R 

Dne 15. decembra ob 5. uri popoldne 
bo celjska podružnica slovenskega z g o 
dovinskega društva imela občni zbor v 
risalnici učiteljišča. Poleg članov dru
štva se bodo tega zbora udeležili tudi 
prijatelji domače zgodovine. Posebno 
mladina, ki se zanima za zgodovino, naj 
ne bi zamudila te prilike, ki j im bo zelo 
koristila. 

Z E L O U S P E L O P R E D A V A N J E U N I V . P R O 
F E S O R J A D R . P R E T N A R J A S T A N E T A O 
I Z U M I H . P A T E N T I H . ZASi^ITNIH Z N A M 
K A H T E B N E L O J A L N I K O N K U R E N C I V 

C E L J U 
Preteklo sredo je Trgovlnsko-gostinska 

zbornica T Celju priredila v stekleni dvo
rani hotela »Evrope« predavanje za trgovin
ska in industrijska podjetja o pomenu izu
mov, patentov, zaščitnih znamk in nelojalni 
konknrenci. Zbornica je povabila univ. prof. 
dr. Pretnar Staneta, ki je • zanimivi obliki 
predaval o vprašanjih, ki т veliki meri nise 
znana našim gospodarskim podjetjem. Pre
davanje je bilo predvsem zanimivo zaradi 
tega, ker je predavatelj osvetlil svoja izva
janja s konkretnimi podatki ii naše stvarno
sti. Predočil je važnost izumov in p-'tentov, 
ki so zelo pogosti v naših razvijajeCih se 
podjetjih in 8 katerimi lahko država mnogo 
pridobi, če proda licence v inozemstvo In 
obratne. Opozoril je aa izrabljanje zaščit
nih znamk, pesebno tistih, ki so registrirane 
pri mednarodni komisiji in zaradi c'osar je 
prišlo do večjih odškodninskih toib med našo 
in drugimi državami. Prikazal je, da je i « , 
rahljanje zaščitnih znamk škodljivo ne Je za 
potrošnika, temveč tudi za renome držare. 
Predavatelj je edgovoril še na različna vpra
šanja nanzočih. ki so izrazili željo, da bi ee 
silina predavanja še večkrat vrilla. 

Na^rafenci 
„Savtniskef^a vstnika" 

v predvolilnem tekmovan\u 
N a naS razpis tekmovanja v pisa

nju člankov v predvol i lnem času je 
uredništvo »Savinjskega vestnika« 
dobilo lepo število prispevkov. Pr i 
določanju nagrad so nas vodila pred
vsem kvaliteta pr ispevkov in siste
matsko spremljanje dotičnega dopis
nika celotne predvoli lne borbe v kra
ju, iz katerega nam je poročal. En
kratni prispevki niso bili vzet i v 
obzir, razen če so bili zares dobri. 

Uredništvo j e bilo mnenja, da prve 
nagrado ni zaslužil nihče, ker ni bilo 
tako izrazito dobrega prispevka. Za 
to smo se odločili p rvo nagrado (tri 
tisoč dinarjev) razdeliti na tri manj
še nagrade, tako da smo določili na
grade namesto trem, kar petim do
pisnikom. 

P r v o nagrado (po razpisu drugo) 
j e dobil: Lupše Martin, učitelj, Šent
jur pri Celju, 2.000 din; drugo L a n -
gcrholc Vinko, delavec iz Slovenskih 
Konj ic 1000 din; tretjo Kotnik Jože, 
predmetni učitelj, Celje, 1000 din; če
trto Bozovičar Ivica, študentka, Ža 
lec, 1000 din in peto Pistotnik Ivan 
iz Smiklavža pri Gornjem Gradu 
1000 din. 

Vsi komunisti, ki so kanditUrítíi, 
SO bili izvoljeni 

M i m o lahko trdimo, da še nobene 
vo l i tve v Skofji vasi niso potekale tako 
zadovol j ivo, kot sedanje vo l i tve v o b 
činski ljudski odbor in okrajni zbor. 
Rezultat udeležbe na voli tvah, ki je 
98,6%, nam jasno kaže zavednost naših 
delovnih ljudi, pa tudi Fronta je v v e 
čini pr imerov pravilno razumela svojo 
nalogo, saj se je o pomenu vol i tev raz
pravl jalo na frontnih sestankih in to 
večkrat. 

Izrazit primer, kakšno pa ne sme biti 
delo organizacije OF, pa nam je poka
zala frontna organizacija v Lahovni . 
Čeprav se tam nahaja tov. Franc Pan-
gerl , ki je predsednik vaškega odbora 
OF, so dan pred vol i tvami poslali na 
občinski ljudski odbor tovarišico, ki je 
zahtevala, da ljudski odbor izda neko
mu odločbo, da raznese ljudem vabila 
za vol i tve , češ da tega nihče noče storiti. 
Tak odnos do važnih nalog je skrajno 
neodgovoren in zanj res ne moremo 
najti n o b e n e g R opravičila. Drug primer 
smo imeli v Trnovl jah, kjer volišče v 
centru na dan vol i tev zjutraj sploh ni 
bilo okrašeno, za kar so prav gotovo v 
prvi vrsti odgovorni funkcionarji OF. 

Neka vajenha iz Braslotč in voUtve 
Takole je mislila neka vajenka š iv i l j 

ske stroke iz Braslovč v nedeljo, ko so 
bile vo l i t ve : » V šoli so nam pr ipovedo
val i in tu pa tam sem še nekje slišala, 
da je v naši državi demokracija, se 
pravi, delaj, kar hočeš. Vo l i tve so pro
stovoljne, zato bom naredila tudi vse 
skupaj po svoje .« Zjutraj je kot dobra 
katoličanka šla k sveti maši, potem jo 
j e pa kar naenkrat nekaj prijelo in j e 
morala v posteljo. N o , takole po šolsko 
j e pač sklepala, da j e najboljše oprav i 
čilo za šolsko in temu primerno tudi za 
vol i lno opraviči lo »špricanje«. Držati se 
j e treba za želodec ali glavo, ležati v 
postelji in skratka biti bolan, pa bo 
nekdo že verjel . 

V o l i t v e so v Braslovčah lepo potekale, 
šiviljska vajenka pa je ležala, bila j e 
»hudo hudo bolna«, tako močno, da bi 
jo celo tovariš upravitelj , ki je kandi
diral in bil izvoljen, opravičil . 

Nekdo se je pa le spomnil in jo šel 
obiskat na dom, mogoče — si j e mislil 
obiskovalec — pa le potrebuje kakšno 
pomoč. M e d obiskom se j e pa moralo 
nekaj spremeniti, vajenka je namreč 
kar naenkrat skočila iz postelje, bolezen 
je iznenada izginila in v živahnem, na
smejanem razgovoru in še z dvema v o 
l ivkama odšla na volišče. 

Recite, če to ni lepo! K d o bi si mislil, 
da imajo vol i tve čudodelno moč. Res je , 
da so stari ljudje, invalidi in drugi bol
niki brez čudežne pomoči in postelje že 
zgodaj opravil i svojo državljansko dolž
nost, vendar je pa tudi res, da je va jen
ka šiviljske stroke posebne vrste človek, 
ki potrebuje posebno zdravi lo za to, kar 
j e drugim samo po sebi umevno. 

A l i ni res čudno? _ _ 

T o sta bila dva najbolj kričeča primera 
neodgovornosti v pripravah na vol i tve . 

Povsem drugačno pa j e bilo stanje v 
drugih vaseh naše občine. Volišča so 
bila okrašena, tako da je težko reči, 
katero je bilo lepše. Odborniki OF so 
sami šli od hiše do hiše, dajali vo l ivcem 
vabila ter jih tudi v razgovoru pozivali , 
da se vol i tev udeleže že v dopoldanskih 
urah. V Zadobrovi so bila volišča od
prta že ob 6. uri, ob 11. uri pa so že 
dosegli 100% udeležbo. Tudi v Arcl inu, 
Skofji vasi, Trnovl jah-Bozne, Prekorju, 
Smarjeti in L ipovcu so vo l i tve zaklju
čili že v popoldanskih urah. Edino L j u 
becna, Pristova in Leskovec so morali 
čakati nekatere zamudnike do 19. ure. 
Tako j e v Ljubečni prišel Franc K o š e i 
voli t i šele zvečer, čeprav je bil že z ju
traj v gostilni poleg volišča. Da so pa 
v Pris tovi vo l i tve trajale ves dan, j e pa 
v prvi vrsti vzrok oddaljenost in precej 
slaba pot, toda tudi na tem volišču so 
abstinirali samo 4 vo l ivc i . 

Vo l ivc i so dali zaupanje 19 kandida
tom, ki so jih izvoli l i v občinski ljudski 
odbor, ter dvema, ki bosta nj ihove in
terese zastopala v okrajnem zboru. 
Važno je naglasiti, da so bili izvol jeai 
vsi komunisti, ki so kandidirali, ka i 
nam jasno kaže, da stojijo delovni 
ljudje Škofje vasi trdno na liniji naše 
Z v e z e komunistov. 

P red novoizvol jenim občinskim l jud
skim odborom stojijo važne naloge, ko l 
na gospodarskem tako tudi na političnem 
in kulturnem polju, zato je dolžnost 
vseh, ki so j im vol ivc i izkazali zaupanje> 
da dajo na razpolago res vse svoje sile, 
da bodo rezultati nj ihovega dela čim 
boljši in lepši. 

Сапјкз n i Polzeli se je temeljito prepričal 
v Mladinskem domu na Polzel i imajo 

ekonoma. Ta ekonom je , kar je prav in 
v redu, kandidiral za občinskega odbor
nika. 

7. decembra so se na sami Polzel i , 
kjer j e ekonom kandidiral, zaključile 
vo l i tve . Vol i lni komisiji sta prešteli g la
sovnice in ugotovili , da tov. Can j ko, z 
ozirom na prejeto število glasov, ni bil 
izvoljen. Material je bil oddan, rezultati 
pa, vsaj posredno, menda tudi že sporo
čeni ljudem. — Tovar iš Canjko je bil 
v občinski gostilni z nekaterimi — v e r 
jetno s tistimi, ki so oddali glasove zanj, 
mimogredo povedano, le-teh ni bilo 
majhno število — manjkala pa sta samo 

H d : e v a r ] e y g o l a ž v t e m i 

O krojaču Hočevarju iz Ložnice pri 
Žalcu in o n jegovem »bolečem srcu« 
smo slišali in čitali že v predvoli lni 
dobi. Tedaj j e bilo rečeno, da je m o 
žakar zaradi svoje govorne sposobnosti 
zlezel na kandidatno listo. Vse do v o l i 
tev je bil zelo vztrajen in je zaradi tega 
pričakoval v nedeljo dobre rezultate, 
s prepričanjem, da bo v kratkem njegov 
glas na zasedanju občinskega odbora 
nekaj pomenil. 

Nedel ja se j e bližala sedmi uri. P r i 
Zagodetu na Ložnici je lepo dišalo po 
pravem vol i lnem golažu. Vse j e i zg l e 
dalo, da se bo nekdo po končanih v o 
l i tvah mastno založil in krepko žalil , 
zlasti ko bodo objavil i novoizvol jenega 
odbornika za vol i lno enoto Ložnico. — 
Hočevar je celo, seveda brez dovoljenja 
in zakonite pravice, prisostvoval štetju 
glasov, vendar pa le toliko časa, dokler 
ni v idel in slišal, da z 58 glasovi ne bo 
mogel postati mestni oče v Žalcu. 

M e d štetjem je bilo pri Zagodetu vse 
pripravljeno. Razsvet l java j e bila taka, 

kakršne smo navajeni samo ob vel ikih 
svečanostih. Ob oseminpetdeseti za
ključni številki je Hočevarja naenkrat 
odneslo iz voli lnega prostora — ob tej 
žalostni številki pa so tudi ugasnile 
žarnice pri Zagodetu — golaž je bil v 
temi in nihče ne v e ničesar povedati 
o njegovi žalostni usodi. 

Zlobni jeziki po Žalcu v e d o o vsem 
tem povedati marsikaj, vendar pa ne 
bomo vznemirjal i pretreseno Hočevar -
j e v o srce. P r av bi pa le bilo, da bi novi 
občinski ljudski odbor po svoji davčni 
komisiji spremenil predvideni golaž, 
torej dohodke v naturi, v denarno v r e d 
nost in krojaču Hočevarju od celotnega 
zneska predpisal vsaj lepo prvo novo 
letno davčno akontacijo, če morda č e 
trta letošnja tega ni zajela. 

O golažu, o žarnicah in o vsem, kar 
je s tem v zvezi , pa naj do prihodnjiTi 
vol i t ev razmišlja Hočevar in njegovih 
58 glasovalcev. 

dva glasa, da bi ekonom postal občinski 
odbornik. 

Možakarji so verjetno pretresali po 
tek vol i tev in se kar naenkrat spomnili, 
da bi le bil moral biti izvoljen on« 
namreč tovariš Canjko. Ze zelo p>ozno 
ponoči jo je na občinski ljudski odbof 
primahal ekonom ves razburjen in ne
kako povedal, da bi bilo potrebno pre -
kontrolirati rezultate, ker bi na vsak 
način moral biti izvoljen on. K l j u b 
temu, da je tak postopek v nasprotju 
z obstoječimi predpisi, ker so za ugo
tavljanje volilnih rezultatov pristojne 
in od' ïovorne vol i lne komisije, je bilo 
tovarišu Canjku dovoljeno, da s svojimi 
ljudmi prešteje in p r e g l e d a o d a a i i c gla
sovnice — in prav je bilo tako. 

Steli so, trikrat so šteli, zelo dolgo se 
j e zavleklo vse skupaj, končni rezultat 
skoraj triurnega dela pa j e bil isti, 
kakršnega je našla pristojna voli lna 
komisija ob zaključku vol i tev . Razlika 
med njim in drugim kandidatom j e 
bila samo za dva glasa. 

Vsemu temu bi lahko rekli nezaupa
nje in žali tev organov, ki j ih je posta
vila za izvedbo vol i tev okrajna voli lna 
komisija kot državni organ, na drugi 
strani j e pa to le višek po ekonomu in 
njegovih somišljenikih zamišljene de 
mokracije. 

T o v . Canjko — ekonom Mladinskega 
doma na Polzel i — se je krepko pre- i 
pričal in z njim verjetno še mars ikda j 
Izgubili so besedo, ki bi j o sicer v e r 
jetno po svoje trosili po Polzel i in njeni 
okolici. N e bilo bi nič napačnega, če bi 
državni uslužbenec, v kakršni v logi j e 
ekonom Mladinskega doma, delal bolj in 
se naslanjal predvsem na svojo g lavo, 
ne pa delal po navodilih tistih, ki so 
ga v nedeljo pripravil i do takega k o 
raka. 

Prvi pregled dela na šoli 
za trgovske vajence 

T Trsti naših številnih vzRajališč novih 
strokovnih moči je mestoma najmanj pozna
no to, ki oskrbuje naša trgovska podjetja 
z mlado in kvalificirano delovno silo — àola 
za trgovske vajence. 

Ze osmo iolsko leto nživa zaradi pomanj
kanja lastnih prostorov — (v t^i zvezi si 
ne moremo kaj, da ne bi publicirali želje po 
reprezentativni palači, po »Trpovskr^m do
mu«, v katerem bi bili naj'er>ii trgovski 
obrati, ki bi nudil krov Trsrovlnski zbornici, 
rar.nlm ajfenci.iam in nodobno, v k ' t T i bi 
bila primerna konferenčna dvorana in seveda 
vsaj trgovska šola, če ne tudi екопотвкг 
srednja šola z modernimi učilnicami) — eo-
stoljubje ekonomske srednje šole, spočetka, 
T stiski za učno osebje, tudi njene učne moči. 

Pred kratkim je iolsko vodstvo s preda-
Tatelji imelo prvo letošnjo ocenjevalno kon
ferenco. Konferenca, kateri so prisostvovali 
tudi predstavniki Trjr. zbornice In trgovskih 
podjetij iz mesta in okolice, je izkazala prav 
lep učni nspeh. Kljub temu, da snrčo za
poslenosti učencev v trgovini ocenjevanja ne 
moremo primerjati režimu, ki vlada v tem 
pogledu na ostalih rednih šolah, ga vendar 
navajamo že zaradi primerjave: od^to'ek po-
zitivno ocenjenih učencev se groblje med 
68,5% v I . razredu in 80,7% v l i l . razredu, 
iz česar sledi, da sta bili marijlvost in prid
nost višjega razreda privzgojeni v nižjem 
razredu. Pevprečni uspeh 64 učencev oziroma 
učenk, ki šolo obiskuje je tedaj 75%. 

Z velikim zadovoljstvom je konferenc* 
sprejela tudi sklepe šolskega odbora tukaj
šnje Trg . zbornice. Z veliko zavzetnostjo za 
šolo in njeno uspešno delovanje je namrei 
odber sklenil, da bodo podjetja kupila vs-ira 
učencem tiste učbenike, ki se potrebni. Uè-
beniki bodo ostali last iole, učenci pa bode 
zanje plačevali le malenkostno obrabnine, iz 
katere be rasel nev knjižni sklad. Tedi eks

kurzije in podobno bosta podprli obe zbor
nici s primernimi dotacijami, si er pa be 
šolo vzdrževal M L O kot ustanovitelj. 

Pomembnost šole je bila po-"'a-i"na na 
posebni razpravi tudi pri republški T r g . 
zbornici v Ljubljani , kjer .je bilo sklenjene, 
da se bodo v bodoče sprejemali v šolo le va
jenci 7. dovršeno nižjo gimnazijo, /.a^-adi če
sar naj bi dobila iola stennji nepopolne 
srednje šole, dokler bi njen absolvent oprav
ljal trgovsko službo. 

Pereče pa ostane še nadalje vprašanje raz
merja med moško in žensko mladino. N a 
mesto razmerja 3:7, znaša razmerje 1 : 9 . . . 
Ta boleča točka kliče slej ko prej pe ezdraT-
ijcnju, čeravno si po prvih učnih in ¡.elske-
organizacijskih uspeh>h ter obči skrbi za šole 
že lahko obetamo vedno bolj sposobne kadre 
za odgovorno službo v naših trgovskih ped-
jetjih. 

Konjereja in ftonislti šporf 
v celjskem okoliškem okraju 

Medtem ko se matični » K l u b za kon j 
ski šport« v Celju ne zgane, se j e 
zdramilo podeželje. Sindikalna podruž
nica tovarne nogavic na Polzel i j e letos 
priredila kar dva nastopa, tekmovali so 
tudi že v Gotovljah in verjetno se bodo 
kmalu pokazali tudi Vrančani. Vsi ti 
klubi naj bi se registrirali tudi pri r e 
publiški zvezi . 

Konjski šport nima zgolj športni zna
čaj. Smisel tega športa leži globlje, ker 
ima gospodarsko kulturni in vojaški 
smisel. 

Ko l iko neprilik in nepotrebnega dela 
za veterinarstvo bi imeli kmetje, če bi 

podrobneje poznali konje in se naučili 
njih prave nege. Ko l iko poguma in 
srčne kulture potrebuje dober j iha lee 
in koliko j e pomagano naši ljudski ar
madi, če dobi v svoje vrste že izurjene 
športnike jahalce. 

In končno — treba bi bilo izvršiti 
selekcijo in vzgoj i t i od*?ovariaioí4 t ip 
savinjskega oziroma spodnještajerskega 
konja. S tem seveda ni treba misliti, da 
bi mogli konkurirati agrotehnikL 

Iz S m a r t n e g a ob Paki 
Pretekle dni je bil občni zbor Knlttirno-

nmetniškega društva »Jože I.etonja-Kmet« im 
Smartnega ob Paki. Iz poročil je bilo r a » -
vidno. da društvena uprava ni pokazala v 
pr»«tPkli sezoni tega, kar so ljudje od п}ш 
pričakovali. Izvoljena je bila nova uprava 0 
tukajšnjim šolskim upraviteljem na tein. 

2e spemladi sme poročali, da Je K Z • » > 
baviÌA več prevoznih škropilnic, motorno škro
pilnico in traktor. Po tem času pa se ji j * 
posrečilo nabaviti ie mlatilnico. kosilnico, i^r-
go cirkularko in v zadnjem času ie priko
lico k traktorju. Traktor je stalno v obrata. 
Saj tndi Bi čuda, ko ga uporabljajo člani 
in nečlani. Zadnji plačajo za delo pač ma'« 
več. Nekaterim ni bilo po volji, da sa Je 
delež dvignil na 1000 din, vendar tndi ti po
časi uridevajo, da imajo od zadruge le ког1вЦ 

Ođvođal jarek, ki je speljan т Pako, Jo 
preplitev in neočiščen, zato Je ob đežeT.fii 
v vasi polno mlakuž in blata. Kdaj se bodo 
merodaj&i afanili, da eo te aadeva onkraÉ 


